
Suggeriments socis 
 
 
 
Data: 20/07/2009 
Soci/a: IGNASI FONT GRAU 
Suggeriment: 
 
Apreciat president, només voldria saber el motiu pel qual no he/m estat degudament 
informat de que es va produir un robatori a les instal·lacions del club, en el transcurs 
del qual em van robar una raqueta i ni sé oficialment si la van robar, ni sé si pot ser 
que la tinguin els mossos d'escuadra, ni ningú m'ha sabut informar al respecte, malgrat 
he anat preguntant a diferents membres de la plantilla del club i alguns de la junta... 
entenc que és un cas excepcional, però, per això mateix hi hauria d'haver una actuació 
excepcional (com a mínim una nota breu al tauló d'anuncis, no una estrambòtica 
explicació d'un conserge que et diu que rebusquis la teva raqueta a la pila del greix a 
la que qualsevol hi té accés sense control ni inventari 
 
Resposta: 
 
Benvolgut Ignasi,  
 
Tens raó. Hauríem hagut de fer una nota explicativa i penjar-la al tauló d’anuncis i a la 
web. Ara ho corregim. 
Pel què fa al robatori, hi va haver una ràpida intervenció de la policia que va permetre 
la captura dels infractors. Fins i tot ja s’ha fet el judici ràpid i van ser declarats 
culpables de robatori amb força i ja són a la garjola.  
 
Pel què fa al material robat, teòricament es va poder recuperar tot. Jo vaig ser el 
primer en arribar al lloc dels fets i vaig poder veure una gran quantitat de material 
estès per la sorra al llarg del trajecte que va del club al carreró que hi ha més enllà de 
la piscina municipal, on tenien el vehicle. 
Eren quatre lladres que van entrar forçant la porta exterior del gimnàs i es van colar al 
vestidors generals d’on van endur-se els penjadors a grapats. Pel camí els anaven 
caient tot de coses i van deixar un llarg regueró de material escampat. 
 
Tot aquest material em va costar cosa d’una hora de recollir jo sol, a les tantes de la 
nit, amb l’ajuda de dos guàrdies urbans. Els mossos van practicar les detencions i es 
van endur els delinqüents. Com et pots imaginar, hi havia de tot, barrejat i escampat 
per tot arreu al llarg de la zona que t’he dit. Inventariar tot això? El Club no té ni idea 
de les coses que guarden els socis als vestidors i als penjadors, per tant no podem 
saber de cap manera què falta. Fer un inventari del què havíem recollit era tan absurd 
com inútil.  
 
Vam decidir fer piles per conceptes i confiar en l’honestedat dels socis a l’hora de fer 
les recuperacions. Potser faltarà alguna sabata, alguna tovallola, alguna raqueta o 
alguna crema. Vam tenir cura de recollir-ho tot, però era de nit i només érem tres 
persones per fer-ho. Potser sí que hauríem hagut de fer alguna mena de formulari en 
el que cada persona que retirés un objecte hi fes constar la descripció i les seves 
dades personals. Ens va semblar més operatiu confiar en la nostra gent i fer-ho més 
àgil. Si ens hem equivocat, et prego que ens disculpis. 
 
Ben cordialment 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Data: 15/07/2009 
Soci/a: CRISTINA TORRAS VICENTE 
Suggeriment: 
 
No us oblideu del tema de la piscina, l'aigua porta molts i molts dies que no està neta, 
no cal comentar que l'any passat varen haver molts problemes d’otitis, esperem que 
també solucioneu el problema.  
Moltes gràcies. 
 
Resposta: 
En procés. 
 
 
Data: 06/07/2009 
Soci/a: SARA ARRANZ MARTINEZ 
Suggeriment: 
 
Vull presentar una queixa per el mal funcionament de l'aigua calenta a les dutxes dels 
vestidors. Portem dues setmanes dutxant-nos amb aigua freda, situació que ja es va 
produir l'any passat, i sembla esser que fins al moment no s'ha pres cap mesura per 
solucionar el problema. Crec que l'aigua calenta en una dutxa es un servei mínim i 
obligatori en un club com el nostre. Es per tot això que prego prenguin les mesures 
oportunes per arreglar aquest problema lo abans possible.  
Salutacions cordials 
 
Resposta: 

Des de la junta et volem fer arribar la nostra preocupació respecte el tema de l’aigua 
calenta. Sabem que no ha estat un fet puntual, per això estem treballant per solucionar 
aquest aspecte. Fa unes setmanes hem contractat amb una empresa industrial 
facilitada pel Gremi d’Instal·ladors de Badalona perquè es facin càrrec del 
manteniment i fagin una valoració de l’instal·lació per donar-nos una solució a la 
problemàtica. 

Ferran Moreno 
Club Natació Badalona 
Secretari 
 
 
Data: 01/04/2009 
Soci/a: ENRIC FERRERAS RENOM 
Suggeriment: 
 
Instal·lació d'una porta que permeti tancar el pas, de la terrassa cap a l'escala que 
baixa fins a la pista de front-tenis, pel perill que representa per molts dels infants que a 
l'estiu gaudeixen d'aquest espai, acompanyats dels seus pares. Cal pensar que abans 
de la reforma aquesta porta ja hi era, i de fet prestava un servei molt important que 
l'estiu passat, molts pares i avis van trobar a faltar, La prevenció, és un element molt i 
molt important i no m'agradaria i penso que a ningú d'aquesta junta haver de lamentar 
algun dia alguna desgràcia,, i menys per una cosa d'un cost mínim com és aquesta 
que proposo.  
Cordialment. 
 
Resposta: 
 
Benvolgut Enric, 
Gràcies pel teu suggeriment. Tens raó, tota previsió és poca. De totes maneres em 
sembla recordar que hi havia algun tipus d’inconvenient tècnic que va ens va fer 
decidir per no posar-la quan vam fer el canvi de la barana. Rescataré el tema, 
posarem fil a l’agulla i encarregarem un pressupost per a la porta. 
Una cordial salutació. 
 
 
Data: 01/04/2009 
Soci/a: ALBERT DEULOFEU SCHILT 



Suggeriment: 
 
Benvolgut president, Crec que ja és moment que la junta del club faci una renovació 
en profunditat dels vestuaris del club. Es tracta d’instal·lacions molt deficients on la 
incomoditat, l'ús poc eficient de l'espai i la manca de nous serveis (sauna, jacuzzi, 
etc...) destaquen sobre la resta. Seria un pas endavant important corregir aquesta 
situació pensant en la totalitat del socis del club. 
 
Resposta: 
 
Benvolgut Albert, 
Aquest és un tema recorrent a totes les assemblees del Club. En la darrera, de 
dissabte passat, en vam tornar a parlar i ja vam donar totes les explicacions i 
arguments als respecte. T’hauria agradat poder-hi participar, segur. 
Tens gran part de raó en això que dius i proposes, però cal repensar tots els espais del 
Club i fer una proposta des d’un concepte de visió global. No podem tornar a fer-ho 
com fins ara, a base d’anar tapant forats. Resulta car i sempre insuficient. 
Un projecte global de reestructuració que comporti uns vestidors generals en 
condicions de servei òptim i universal per a tots els socis, costa molts diners i no 
podem comptar amb ajudes ni subvencions ni amb finançament aliè. Cal fer-ho amb 
recursos propis. 
En aquests moment no estem en condicions de fer-ho si no és via butxaca directa dels 
socis. En el context econòmic actual, seria una temeritat. 
No obstant això, la necessitat que tu apuntes és certa i és una prioritat. Tant és així 
que ja hem fet més d’un estudi d’espais i de viabilitat. Ara encara tocarà aguantar una 
mica però, si les coses no es torcen, podria ser que estiguéssim en condicions de fer 
una proposta ambiciosa en qüestió de tres o quatre anys. 
Gràcies per la teva participació. 


